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Porządek  posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej Nr 8/06 w dniu  25 maja  2006 
r. – godz. 9 00 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady w dniu 31 maja 2006 r. 
3. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 
 
 

Pos iedzeniu Komisji  przewodniczył Wiesław Kurowski  – 
Przewodniczący Komisji, przywitał przybyłych i stwierdził 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu uczestniczy  cały skład Komisji.  

 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 
 
 
 

Przewodniczący Komisji zaproponował zmianę w 
porządku obrad tj. zdjąć pkt 3 Kontrola dotacji za 2005 r 
Gminnego Klubu Sportowego „WybrzeŜe Objazda z uwagi na 
niedostarczenie przez Prezesa Klubu materiałów niezbędnych 
do przeprowadzenia kontroli.  
Przewodniczący Komisji   poddał pod głosowanie porządek 
obrad z w/w zmianą. 
 

 
Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja  jednogłośnie  przyjęła w/w 
porządek obrad . 
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Ad. 1.   Przyjęcie protokołu z poprzedniego  posiedzenia.  
 
 

Przewodniczący Komisji Wiesław Kurowski poddał pod 
głosowanie 

 
 

Protokół Nr 7/2006 z dnia 17 maja  2006 r  
  
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jedn ogłośnie przyjęła 
Protokół Nr 7/2006  bez uwag.  
 
 
 

Ad. 2. Komisja zaopiniowała następujące  proj. uchwał pod 
obrady Rady  

 
 

- proj. uchwały w spr. upamiętnienia Ŝycia mieszkańców 
wsi Wodnica  

 
 

Przewodnicząc Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

- proj. uchwały  w spr. przystąpienia do zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
zespołu zabudowy mieszkalnej i usługowej „Przewłoka 
III” na obszarze działki Nr 458 połoŜonej w obrębie  
geodezyjnym Przewłoka 
 
 
Przewodnicząc Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały. 
 

 
Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 

 
 

- proj. uchwały w spr. przystąpienia do zmiany funkcji 
części obszaru połoŜonego w miejscowości Zimowiska 
obręb geodezyjny Grabno objętego miejscowym planem 
zagospodarowania przestrzennego terenu 
przeznaczonego pod zabudowę usługowo – 
mieszkaniową „Ustka – Zimowiska”  

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały. 
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Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 

 
 

- proj. uchwały w spr. zmiany  Uchwały Rady Gminy 
Ustka Nr III/27/2002 z dnia 10 grudnia 2002 r w spr . 
określenia zasad nabywania, zbywania i obciąŜania 
nieruch omości gruntowych oraz ich wydzierŜawiania na 
okres dłuŜszy niŜ 3 lata 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały. 
 

 
Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopinio wała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

- proj. uchwały zmieniający Uchwałę Nr IV/34/2002 Rady 
Gminy Ustka z dnia 8 lipca 2002 r w spr. podziału gminy 
na okręgi wyborcze, ich granice i numery oraz ustalenia 
liczby radnych w kaŜdym okręgu w wyborach do Rady 
Gminy  
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  Anna Sobczuk Jodłowska sekretarz Gminy 
  - omówiła w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały. 
 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja  jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 
 
- proj. uchwały uchylający Uchwałę  Nr VI/36/2001 Rady 
Gminy Ustka z dnia 18 czerwca 2001 r w spr. 
ustanowienia i przyznawania tytułu „Honorowy Obywatel 
Gminy Ustka”  

 
 

Anna Sobczuk Jodłowska sekretarz Gminy 
  - omówiła w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały. 
 

 
Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 
Przewodniczący Komisji ogłosił 10 min przerwę w obradach Komisji 
tj. od godz. 10 50 do godz. 11 00 

 
  Po przerwie Komisja wznowiła obrady realizując dalszy tok obrad. 
 
 
 

- proj. uchwały w spr. zawarcia porozumienia pomiędzy 
Gminą Ustka, a Starostwem Powiatowym w Słupsku dot. 
wspólnego finansowania realizacji robót drogowych w  
zakresie przebudowy nawierzchni na drodze powiatowe j 
Nr 1103 G Lędowo – Modła i Nr 1116 G Poddąbie - 
Machowinko  

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały. 
 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

- proj. uchwały zmieniający  Uchwałę Nr XXX/324/2005 
Rady Gminy Ustka z dnia 29 listopada 2005 r w spr. 
ustalenia stawek opłaty miejscowej w Gminie Ustka, 
terminu płatności oraz sposobu jej poboru na 2006 r 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały. 
 

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 
 

- proj. uchwały zmieniający  Uchwałę Nr XXX/325/2005 
Rady Gminy Ustka z dnia 29 listopada 2005 r w spr. 
opłaty targowej 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały z uwzględnieniem zapisu w § 1 „Na inkasenta opłaty 

targowej wyznacza się Panią  Aleksandrę Cheda”. 
 
 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
 
W wyniku głosowania Komisja  większością głosów  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
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- proj. uchwały  o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 
budŜetu gminy na 2006 r oraz w sprawie zmian w 
budŜecie gminy 2006 r. 
 
 
Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- omówiła w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Ponadto 
zostaną  zwiększone wydatki inwestycyjne w dziale 600 Transport 

i łączność – dotacje celowe dla powiatu na wydatki inwestycyjne z 
kwoty 125 tyś zł na kwotę 131 tyś zł  - udział gminy w kosztach 
drogi Lędowo – Modła i Poddąbie – Machowino. 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały. 
 
 

 
Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 
 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- poinformowała , Ŝe w świetle nowej ustawy wybór Banku do 
obsługi budŜetu jest wybierany na zasadach - prawo zamówień 
publicznych bez podejmowania uchwały przez Radę Gminy w tym 

zakresie. Mając na względzie dotychczasową współpracę oraz 

ofertę złoŜoną przez Bank Spółdzielczy w Ustce  zostanie 

podpisana umowa z tym Bankiem.. 
 
 
Komisja przyjęła powyŜsze do wiadomości. 
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Ad. 3.       Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 
 
  Anna Sobczuk Jodłowska Sekretarz Gminy 

- zgodnie z wnioskiem Komisji z dnia  17 maja 2006 r 
przedstawiła informację z zakresu Regulaminu Organizacyjnego 
Urzędu Gminy Ustka i zakresu czynności i odpowiedzialności  

Wiesława Węgrzyna inspektora ds. infrastruktury komunalnej 

inwestycji 
   

Komisja przyjęła powyŜsze do  wiadomości. 
 

 
 
Komisja wnioskuje o rozwaŜenie moŜliwości by 
wszystkie inwestycje objęte procedura przetargową 
(remonty  -  powyŜej 6 tyś. Euro )w szkołach organizować 
przez Urząd Gminy 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła w/w 
wniosek.  
 
 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji 

o godz. 11 50 
 zamknął obrady Komisji. 
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Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
  Protokołowała                           Przewodniczący Komisji 

       
GraŜyna Frankiewicz                        WIESŁAW  KUROWSKI 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


